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Ordinært møde i Seniorrådet den 07.06.2021 

 

 

 

 

 

 

Kommunen har bedt Seniorrådet om et høringssvar vedrørende Forslag til 

anvendelse af midler til indhentelse af efterslæb grundet Covid19 

 

Seniorrådets udtalelse: 

Seniorrådet finder det positivt, at der afsættes midler til efterslæb grundet Covid19 til borgerrettede 

aktiviteter på ældreområdet.  

Men er midlerne øremærket til disse formål? 

Og hvem administrerer midlerne? 

 

Det ønskes sikret, at udgifter til administration dækkes separat. 

 

Seniorrådet finder ikke fordelingen er den rette. Der bør omprioriteres, således at der bruges flere 

midler på at styrke frivillighedsområdet.  

 

Seniorrådet stiller sig gerne til rådighed til drøftelse af fordelingen af midlerne. 

 

På Seniorrådets vegne 

Jørn Gettermann 

 

 

 

Høringssvar af 07. juni 2021 


